

i-Guard Free Travel Protection Plan Terms and Conditions:

1. i-Guard Free Travel Protection Plan (“Basic Plan”) is provided by HKT Financial Services (IA) Limited (“HKTIA”). The Basic Plan is underwritten by Chubb Insurance Hong Kong Limited (“Chubb”) which is authorized and regulated by the Insurance Authority of the Hong Kong Special Administrative Region and is subject to Chubb’s Policy Wording of the Basic Plan.
2. The Basic Plan is offered to you who:
 - (a) are aged between 18 and 75 years old;
 - (b) are the customer of 1O1O or csl;
 - (c) are the account holder or registered user of the mobile number; and
 - (d) has successfully activated Always-Be-Connected 24-hour Pass.
3. The Basic Plan is not applicable in Aircraft Roaming 24-hour Pass service and Cuba.
4. Chubb has the sole discretion in determining your eligibility to the Basic Plan and is solely responsible for all approvals, service coverage, compensations, claims, liabilities, losses or damages arising out of or in connection with the Basic Plan.
5. If you make a claim under the Basic Plan, please quote your 1O1O or csl mobile number and your policy number NACHKT10001B. For support and details of the Basic Plan, please call Chubb Customer Services Hotline at (852) 3191 6611.
6. HKTIA reserves the right to change these terms and conditions at any time without prior notice.
7. In the event of any disputes, the decision of HKTIA shall be final and conclusive.
8. In the event of any discrepancies between Chinese and English versions, the English version shall prevail.

嘉保免費旅遊保障計劃的條款及細則:

1. 嘉保免費旅遊保障計劃(「基本計劃」)由 HKT Financial Services (IA) Limited (「HKTIA」) 提供, 此基本計劃由受香港特別行政區保險業監管局授權及監管的安達保險香港有限公司(「Chubb」) 承保, 並受此基本計劃的保單條款約束。
2. 你享用此基本計劃須:
 - (a) 年齡為 18 至 75 歲;
 - (b) 為 1010 或 csl 客戶;
 - (c) 為手機號碼之賬戶持有人或登記用戶; 及
 - (d) 成功啟用環球數據 24 小時通行證。
3. 此基本計劃不適用於航空漫遊 24 小時通行證服務及古巴。
4. Chubb 可自行決定你是否符合此基本計劃的資格, 並全權負責由此基本計劃所引致或與其相關的所有批核、服務範圍、賠償、索償、債務、損失或損害的最終決定權。
5. 若你根據此基本計劃提出索償, 請引述你的 1010 或 csl 手提電話號碼及保單號碼 NACHKT10001B 以便處理。有關此基本計劃的協助及詳情, 請致電 Chubb 客戶服務熱線 (852) 3191 6611 查詢。
6. HKTIA 保留隨時更改此等條款及細則之權利而無須另行通知。
7. 如有任何爭議, HKTIA 之決定為最終決定及具決定性。
8. 若此等條款及細則的中英文版本有任何差異, 一概以英文版本為準。